
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 17. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 94

Ministeren bedes bekræfte, at EU’s Plastdirektiv vil medføre, at engangsservice fremstil-

let af plastik forventes at blive forbudt fra 2021, og at den danske afgift på engangsser-

vice herefter ikke længere vil være pålagt engangsservice fremstillet af plastik, men deri-

mod engangsservice fremstillet af forgængeligt materiale. Kan ministeren endvidere op-

lyse, om engangsservice fremstillet af plastik generelt er lettere eller tungere end konkur-

rerende engangsservice fremstillet af forgængelige materialer (f.eks. bambus, etc.)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Geertsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Malte Larsen
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